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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Milyen mértékű a felsőoktatási intézmények eladósodottsága?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

A felsőoktatási törvény módosítása kapcsán és a költségvetés vitája során több alkalommal i s
előtérbe került az intézmények finanszírozási helyzete, különös tekintettel a PPP- s
beruházásokból fakadó kötelezettségekre.

Kérem, szíveskedjék részletes, intézményekre lebontott tájékoztatni az intézménye k
adósságállományáról, illetve éves bontásban a PPP-s szerz ődésekből következő
kötelezettségekrő l .

Kérem, tájékoztasson arról is, került-e sor idén az intézmények részérő l hitelfelvételre, é s
mekkora összegben?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.

Dr. Pósán László
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